

大学英语六级词汇真题练习题（十）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/259/2021\\_2022\\_\\_E5\\_A4\\_A7\\_E5\\_AD\\_A6\\_E8\\_8B\\_B1\\_E8\\_c84\\_259924.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/259/2021_2022__E5_A4_A7_E5_AD_A6_E8_8B_B1_E8_c84_259924.htm) 2001年6月六级试题

1.If you want this painkiller, you ' ll have to ask the doctor for a \_\_\_\_\_. A)transaction B)permitC)settlement D)prescription 2.The \_\_\_\_\_ form childhood to adulthood is always critical time for everybody. A)conversion B)transition C)turnoverD)transformation 3.It is hard to tell whether we are going to have a boom in the economy or a \_\_\_\_\_. A)concession B)recession C)submission D)transmission 4.His use of color, light and form quickly departed from the conventional style of his as \_\_\_\_\_ he developed own technique. A)descendants B)predecessors C)successors D)ancestors 5.Failure in a required subject may result in the \_\_\_\_\_ of a diploma. A)refusal B)betrayal C)denial D)burial 6.To help students understand how we see, teachers often draw an \_\_\_\_\_ between an eye and a camera. A)image B)analogy C)imitationD)axis 7.A 1994 World Bank report concluded that \_\_\_\_\_ girls in school was probably the single most effective anti-poverty policy in the developing world today. A)assigning B)admitting C)involving D)enrolling 答案：1.D 如果你想买这个止痛药，就必须有医生开的处方。A)transaction 交易B)permit 允许C)settlement 解决D)prescription 处方2.B 由童年到成年的过渡阶段对每个人来说往往都是很重要的一段时期。A)conversion 转变信仰B)transition 过渡C)turnover 成交量D)transformation 变化3.B 很难判断我们的经济是要经历繁荣还是衰退。A)concession 妥

协B)recession 衰退C)submission 屈服D)transmission 传播4.B 当他形成自己的技艺后，在使用色彩、光线和图形方面很快摆脱了前辈们的那些传统风格。A)descendant 后代B)predecessor 前人C)successor 继任者D)ancestor 祖先 5.C 必修科目考试不及格可能会导致得不到毕业证。A)refusal 拒绝B)betrayal 背叛C)denial 否认D)burial 埋葬6.B 为了帮助学生更好地理解我们是如何看见东西的，老师们经常把眼睛和照相机作类比。A)image 意象B)analogy 类比C)imitation 模仿D)axis 轴7.D 世界银行1994年的一份报告得出这样的结论：学校招收女生可能是发展中国家消除贫困的惟一最为有效的途径。A)assign 指派B)admit 承认C)involve 包含D)enroll 招收 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)